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PROCES VERBAL

Încheiat azi 1 august 2013, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului Local 
al municipiului   Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  581/2013 a  Primarului 
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marius Adrian Costinaş: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de  17 consilieri. 

Lipsesc domnii consilieri Crişan Vasile, Pocol Dorin, Sandu Cornel Stelian, Jidveian 
Ovidiu Viorel. Domnii consilieri au anunţat că sunt plecaţi în concediu. Aşadar şedinţa 
noastră este legal constituită.”

Georgeta  Rânghet:  "Domnilor  consilieri,  doresc  să  precizez  faptul  că,  la 
lucrările şedinţei noastre  participă: domnul Nistor Dorin - director AIDA TL, domnul 
Gabi  Armean  -  şef  Serviciu  administrare  şi  monitorizare  utilităţi  publice,  domnul 
Bucur Dorică - şef Birou resurse umane, relaţii internaţionale,  d-na Mihaela Petcu - 
consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, 
doamna  Burba  Elena  -  consilier  Serviciu  administraţie  publică  locală,  juridic, 
contencios,  autoritate  tutelară,  doamna  Luminiţa  Fara  -  Compartiment  informare, 
presă, comunicare  precum şi presa."

Marius Adrian Costinaş: "Supun aprobării  modalitatea de vot pe care o vom 
avea pentru această şedinţă. Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. 
Cine este pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru."
Marius Adrian Costinaş: "Pe ordinea de zi avem 7 proiecte de hotărâre. Supun la 

vot ordinea de zi a acestei şedinţe. Cine este pentru?”
"Fiind supusă la vot, aceasta a fost votată cu 17 voturi pentru."
Marius Adrian Costinaş: "Şi acum vă prezint următorul

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

   I. Proiecte de hotărâri privind: 
1. Participarea Municipiului Alba Iulia ca membru afiliat la Bursa Română de 

Mărfuri
2.  Aprobarea  cotizaţiei  anuale  a  Municipiului  Alba  Iulia,  în  calitate  de 

membru fondator în Asociaţia „Agenţia locală a Energiei Alba”
3.  Aprobarea  încheierii  unui  act  adiţional  la  Contractul  de  delegare  prin 

concesiune a Serviciului de Iluminat public din municipiul Alba Iulia 
4.  Aprobarea  asocierii  dintre  Jude ul  Alba,  prin  Consiliul  Jude ean  Alba,ț ț  



Municipiul Alba Iulia, prin Consiliul Local i Inspectoratul colar Jude ean Alba, înș Ș ț  
vederea func ionării colii Profesionale Germane Alba Iuliaț Ș

5.  Completarea anexei  la Hotărârea nr.  53/2013 a  Consiliului  local  pentru 
aprobarea re elei colare a unită ilor de învă ământ preuniversitar de stat i particularț ș ț ț ș  
din municipiul Alba Iulia,  pentru anul colar 2013 – 2014ș

6. Modificarea organigramei şi statul de funcţii al aparatului de specialitate a 
Primarului municipiului Alba Iulia şi al serviciilor publice din subordinea Consiliului 
local al municipiului Alba Iulia 

7.  Avizarea  modificării  şi  stabilirii  tarifelor  pentru  zona  tarifara  „Zona  1 
Municipiul Alba Iulia”

Alba Iulia, 29 iulie 2013   

             Primar,                  Avizat
         Mircea Hava    p. Secretar,

                 Rânghet Georgeta

1. Participarea Municipiului Alba Iulia ca membru afiliat la Bursa Română de 
Mărfuri

Se   dă  cuvântul  domnului  Gabi  Armean  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
         Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Zdrânc Daniel: "Aş avea o întrebare legată de raportul de specialitate. Aţi scris 
în  partea  de jos:  faţă  de  cele  arătate  mai  sus  se  poate  constata  că  este  posibilă  o 
reducere a cheltuielilor de combustibil prin participarea  la achiziţionarea acestora la 
Bursa Română de Mărfuri. Şi acum, ce nu înţeleg eu? La fel de bine cum există şi  
posibilitatea ca la prima tranzacţionare să nu se poată obţine un preţ mai redus decât 
cel de la pompă."

Gabi Armean: "Prin Bursa de Mărfuri, dacă în termen de 30 de minute nu dai 
acordul de a încheia contractul cu cel care a ofertat cu preţul cel mai avantajos poţi să 
repeţi procedura după o săptămână."

Zdrânc Daniel: "Eu din câte ştiu, preţurile de pe bursa de mărfuri sunt de obicei 
cu 15-20% mai mici decât preţurile ca şi utilizatori finali?"

Gabi Armean: "E adevărat. Dar dacă nu îţi convine preţul, aţi văzut la partea de 
sus că am raport de la Galaţi sau de la Giurgiu care nu a obţinut un preţ convenabil.  
Dacă ne uităm, preţul de pompă de acum este mai mic decât cel care a obţinut el ca şi  
valoare  pentru  un  an  de  zile.  Şi  de  aceea  am zis  că  există  posibilitatea  ca  preţul 
respectiv să nu ne convină. Pe noi ne interesează să scădem preţul ci nu să creştem!"



Zdrânc  Daniel:  "Dar  dumneavoastră  nu  aveaţi  nici  un  interes  să  acceptaţi  o 
ofertă dacă nu vă convenea preţul!"

Gabi Armean: "Tocmai!"
Zdrânc Daniel: "Şi nu era nici o grabă şi dacă mai întârziam o săptămână sau 

două!"
Gabi Armean: "Dar nu! Problema este aşa. Noi trebuie să completăm lista prin 

care  solicităm ca la Bursa Română de Mărfuri să avem voie să tranzacţionăm benzină, 
motorină şi gaze naturale. Deci, numai completăm. Nu am ieşit încă pe bursă pentru că 
nu avem acceptul bursei. Noi prin acest proiect completăm  lista de achiziţii de pe 
Bursa Română de Mărfuri cu benzină, motorină şi gaze."

Pleşa Gabriel: "Şi nu trebuia încercuit şi energia?"
Gabi  Armean:  "Energia  o  avem de  data  trecută.  Dar  noi  avem nevoie  de  a 

completa lista cu altele."
Marius Adrian Costinaş: „Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot. 

Cine este pentru?"
"Fiind supusă la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru ."

S-a adoptat Hotărârea nr. 240/2013.

 
       2. Aprobarea cotizaţiei anuale a Municipiului Alba Iulia, în calitate de membru 
fondator în Asociaţia „Agenţia locală a Energiei Alba”

 Se   dă  cuvântul  domnului  Gabi  Armean  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 
        Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
         Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marius  Adrian  Costinaş:  "Discuţii?  Nu  sunt,  aşadar  supun  la  vot  cine  este 
pentru aprobarea acestui proiect?"

"Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 241/2013

       3.  Aprobarea  încheierii  unui  act  adiţional  la  Contractul  de  delegare  prin 
concesiune a Serviciului de Iluminat public din municipiul Alba Iulia 
       Se  dă  cuvântul  domnului  Gabi  Armean  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 
      Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
         Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
          Zdrânc Daniel: "Dacă puteţi să-mi explicaţi puţin despre ce este vorba."

Gabi Armean: "Noi  am încheiat un contract de delegare pentru 10 ani. Cel care a 



contractat lucrările de gestionare a serviciului avea obligaţia  ca în doi ani de zile să 
execute nişte lucrări de modernizare şi monitorizare integrală a sistemului de iluminat. 
Noi trebuia să plătim în 10 ani contravaloarea lucrărilor drept pentru care ei şi-au angajat 
o linie de credit   bancar care a intrat ca şi componentă de preţ. Aceasta înseamnă 27% din 
valoarea lucrărilor. Am făcut o înţelegere cu domnii de la Flash astfel încât să încheiem 
un act adiţional că noi plătim lucrările la finalizarealor în termen de 30 de zile de la 
recepţie. Atunci înseamnă că cei 27%, linia de credit nu mai este nevoie să fie angajată. 
Dar aceasta înseamnă că nu plătim lucrările eşalonat pe 10 ani, le plătim la finalizarea lor 
după 3 ani."

Zdrânc Daniel: "Termenul de finalizare s-a mărit cu un an?"
Gabi Armean: "O mărire cu un an. Nu ne putem permite să suportăm dintr-o dată 

toată suma.  Şi atunci, am eşalonat astfel încât să putem să eşalonăm şi lucrările şi banii 
aferenţi."

Marius  Adrian  Costinaş:  „Alte  discuţii  dacă  mai  sunt?  Nu mai  sunt,  aşadar 
supun la vot cine este pentru?”

„Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 242/2013

     4.  Aprobarea  asocierii  dintre  Jude ul  Alba,  prin  Consiliul  Jude ean  Alba,ț ț  
Municipiul  Alba Iulia,  prin Consiliul Local  i  Inspectoratul colar Jude ean Alba, înș Ș ț  
vederea func ionării colii Profesionale Germane Alba Iuliaț Ș
       Se  dă  cuvântul  doamnei  Luminiţa  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 
   Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

        Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
   Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marius Adrian Costinaş: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 
aprobare?”
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru.”
     

S-a adoptat Hotărârea nr. 243/2013

           5. Completarea anexei la Hotărârea nr. 53/2013 a Consiliului local pentru aprobarea 
re elei  colare  a  unită ilor  de  învă ământ  preuniversitar  de  stat  i  particular   dinț ș ț ț ș  
municipiul Alba Iulia,  pentru anul colar 2013 – 2014.ș



    Se  dă  cuvântul  doamnei  Luminiţa  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 
     Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de 
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ, 
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

   Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marius Adrian Costinaş: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine 
este pentru?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru.”
  
  S-a adoptat Hotărârea nr. 244/2013

       6. Modificarea organigramei  şi  statul  de funcţii  al  aparatului  de specialitate a 
Primarului municipiului Alba Iulia şi  al  serviciilor publice din subordinea Consiliului 
local al municipiului Alba Iulia 
        Se dă cuvântul domnului Bucur Dorică care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 
       Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare 
din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze  economico-sociale,  buget, 
finanţe, servicii publice şi comerţ.
        Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Zdrânc Daniel: "Să ne explice domnul Bucur."
Bucur Dorică: "A apărut OG nr. 77/2013 prin care se desfiinţează  posturile vacante 

iar cele unice rămân nedesfiinţate. Am desfiinţat 32 de posturi vacante şi au rămas 64 de 
posturi unice pe care le-am motivat. Şi, în forma aceasta  ne-a aprobat Agenţia Naţională 
organigrama şi statul defuncţii de la 1 august."

Pleşa Gabriel: "Deci, desfiinţăm cele 32 de posturi şi avem dreptul la 64?"
Budcur Dorică: "Avem în continuare 64. Acestea rămân."
Paul Voicu: "Vă explic eu. Aceste posturi erau în organigramă. Noi am votat în 

şedinţa trecută.  Dar cele 32 desfiinţate de Dorică şi cele  64 ne-a permis ANFP fiind 
posturi unice. Deci, nu putem  să le desfiinţăm de tot, să ne dispersăm de ele."

   Marius Adrian Costinaş: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine 
este pentru?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru.”
  
  S-a adoptat Hotărârea nr. 245/2013



 7. Avizarea modificării şi stabilirii tarifelor pentru zona tarifara „Zona 1 Municipiul 
Alba Iulia”
           Se  prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate. 
         Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

  Marius Adrian Costinaş: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine 
este pentru?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 9 voturi pentru, un vot împotrivă 
Zdrânc Daniel  şi  7 abţineri  Albani Rocchetti  Simone,  Pleşa Gabriel,  Petric Vasile, 
Rareş Buglea, Şerdean Dorin Pavel, Clepan Dimitrie, Medrea Bogdan.”
  
  S-a adoptat Hotărârea nr. 244/2013

        
Marius Adrian Costinaş: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte 

discuţii  declar şedinţa închisă.” 

  Alba Iulia, 1 august  2013

            PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                     p. SECRETAR
                         Consilier                                                        Georgeta Rânghet
                 Marius Adrian Costinaş
 

 

 


